



الشركة السعودية جواهر
Saudi Jawahir Trading Co.



Laure Boutique Launches RT perfumes

Laure boutique is glad to announce the launch of the RT perfumes by Reem AlThunayan, a social media influencer.

The perfume collection launched exclusively at Laure boutiques in the Kingdom of Saudi Arabia on September 11th, 2019.

The launch of the limited line is accompanied with a special appearance of a number of Saudi public figures, such as, Dr. Riyadh AlBgumi, Dr. Amar AlHathloul, Afnan AlNamlah, and other social media influencers.

Laure boutique is dedicated and focused to provide exclusive and luxury brands to its consumers. It aims to become Saudi Arabia's one and only source to exclusive items and high-quality brands from all around the world.

Saudi Jawahir Trading Ltd
P.O.Box 88942
Riyadh 11672
Saudi Arabia
+966 11 444 444 0



معرض لور يطلق مجموعة عطور آر تي

معرض لور يسعد بإعلان إطلاقه لمجموعة عطور آر تي للمؤثرة في شبكات التواصل الإجتماعي، ريم الثنيان.

المجموعة متوفرة بشكل حصري في معارض لور في المملكة العربية السعودية في الحادي عشر من سبتمبر، 2019م.

أطلقت المجموعة الحصرية بحضور عدد من الشخصيات العامة، منهم، الدكتور رياض البقمي، الدكتور عمّار الهذلول، أفنان النملة، والعديد من المؤثرين في شبكات التواصل الإجتماعي الآخرين.

معرض لور أنشأ ليكون المحطة الأولى في عالم مستحضرات التجميل والعناية بالبشرة والعطور في المملكة العربية السعودية. حيث أنه يضم نخبة من الماركات العالمية الشهيرة الحصرية والفاخرة، ويهدف إلى توفير المستهلك بأجود المنتجات من جميع أنحاء العالم.



الشركة السعودية جواهر
Saudi Jawahir Trading Co.

